

May 2012

## 2012 Taiwan Summer Short Term Mission

By God's Grace, our summer Taiwan Short Term Mission has formed a great mission torrent with many churches and people joining in. There were FEC-SGV, FEC-Cerritos, Taipei Covenant Church, Taichung Fong-Fu Church, Taichung Du-Xing Presbyterian Church, Rih-Nan Church, and Xin-Zhu Formosan Church . Last year 2011 we used the Taichung Hui-Ming Special Education School as the home base, and ministered to about 1200 people:

1. Rih-Nan Middle School English Character Camp— about 360 7<sup>th</sup> graders, 5 days
2. 3 Elementary School (3 to 6 grade) English class & English Skit training—about 150 students
3. Home visiting for the Rih-Nan church members—about 30 families
4. VBS in Hui Ming—about 250 attendees
5. Parents classes in Hui Ming—about 80 people
6. Adult Seminar on “Building up relationships” in Fong-Fu Church in Taichung- about 70 people
7. Prison Ministry in Taichung— about 260 people attended

This year 2012, the ministry will expand even further (total serve about 1700 people) with several new additions: Rih-Nan elementary school has invited us, and we are also planning to open a VBS at Taichung Fong-Fu Church. There will be two VBS in Hui-Ming instead of one. This year mission trip will extend into two weeks instead of one. The first week (7/30-8/3) is for Rih-Nan Elementary School—English Character Camp. The second week (8/6-8/10)—English Character Camp for Rih-Nan Middle School in the morning; Two VBS in Hui-Ming in the afternoon and also at night, with parent's class simultaneously in the evening, besides, additional VBS at Fong – Fu Church at evening. We plan to have two prison ministries instead of one on 8/4 and add a 4 night's parent outreach class in the evening for the family of the English Camp attendees.

### **Your Supports**

1. We need English speaking young people and adults to teach the English Character Camp and VBS. The requirement is Christian of 10<sup>th</sup> grade and above to graduate school. There is a special 50% discount (total expense of \$800.00) for the students (10<sup>th</sup> grades and above) who apply. The deadline of registration is 5/31.
2. We need Chinese (Mandarin) speaking adults to teach the parents of English camp and VBS, to do home visiting, help decorate the place and to prepare the refreshments. For the adult the expense is \$1600.
3. Please pray for the hearts of the people in Taiwan to open for Gospel and for the unity of the entire mission team.

This mission trip was approved by church LMC and pastoral team (PT). Exclude participants' self-contributions, we need to raise **\$30,000**. If you would like to financially support us, please make check payable to “**FECSGV**” with a memo of “**LMF: Taiwan Mission**”. You will receive tax deductible receipts from FECSGV. This is a special offering that should be given aside from the regular tithing.

May the Lord of Mission Bless you and invite you.

Acting Mandarin Pastor Duke Liao and Taiwan Short-term Mission Team

## 2012 台灣短宣簡介與代禱信

蒙神的恩典，台灣短宣事工已經形成一股宣教的洪流：2011 年參加的單位包括了聖迦谷羅省基督教會，喜瑞都羅省基督教會，台北行道會，台中篤行長老教會，台中豐富教會，日南教會，以及新竹台福教會。去年我們以惠明盲校作基地，服事了大約 1200 位同胞，其中包括了：

1. 日南國中英語品格營—5 天約 360 位七年級同學參加，接受由我們安排的英語品格教育。
2. 華龍國小、東明國小、西岐國小及日南教會—5 天共約 150 位 3 到 6 年級的同學參加。接受由我們安排的英語品格教育，同時幫助他們預備籌劃英語話劇比賽。
3. 日南教會會友挨家探訪—約有 30 戶。
4. VBS 惠明暑期聖經學校—參加同學約有 250 位。
5. VBS 惠明暑期聖經學校家長班—約有 80 位參加。
6. 台中豐富教會—舉辦“夫妻，親子關係”講座—約有 70 位參加。
7. 台中監獄事工—約有 260 位同學參加，有約一半的人決志。

今年 2012 年短宣事工神繼續賜恩並擴展，共將服事約 1700 人。日南國小以及豐富教會都邀請我們，惠明 VBS 也打算從一次增加成兩次。今年的短宣的時間也因需要延長至兩個星期。第一週 (7/30—8/3) 在日南國小舉辦英語品格營；8/4 (週六) 到監獄進行兩場佈道；第二週 (8/6—8/10) 一早晨是日南國中舉辦英語品格營，傍晚在豐富教會協辦 VBS，同時在惠明下午及晚上各有一場 VBS；在晚上 VBS 的同時也設有家長造就班。另外我們預備為日南國小，日南國中之英語品格營的家長舉辦 4 次造就班，並在最後一次設筵席款待，席間安排有短講及陪談。

### 期待您的參與

1. 我們需要英文老師教英語品格營以及 VBS。英文老師的資格是高中 10 年級以上，能說流利英語之基督徒。申請人若還是學生 (10 年級以上) 有一半的輔助 (費用共 \$800)。報名截止日期是 5/31。
2. 我們需要會說國語的成人來教導家長造就班，家庭談訪，監獄佈道，幫忙佈置會場以及預備點心。成人的費用約 \$1,600。
3. 請為台灣同胞禱告使他們有開放的心胸接受福音，並保守短宣團隊有合一的心志。

此次短宣隊經聖迦谷羅省基督教會宣教委員會 (LMC) 及教牧團核備。所需費用扣除團員自付的費用 (如機票) 及教會的補助，尚須籌款 \$30,000。如果您願意在金錢上支持我們，支票抬頭請寫：“FECSGV”，並請在支票備註欄 (Memo) 上註明是給 “LMF: 台灣短宣” 或 “LMF: Taiwan Mission”。\*註：此特別奉獻是在您的什一奉獻之外，您將會收到本教會開給您的奉獻收據，作為您抵稅的憑據。

求神祝福您，感動您，並邀請您！

國語堂代理牧師廖茂爵 暨 台灣短宣隊 敬啟  
主後 2012 年 5 月